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Skrivelse angående förskolan Regnbågsängen 
 
Det har framkommit oro över situationen på förskolan Regnbågsängen. Det finns en växande 
debatt kring megaförskolor och deras påverkan på barnens utveckling och pedagogernas 
arbetsmiljö. En trygg och stimulerande förskolemiljö förutsätter små barngrupper och 
anpassade lokaler, vilket i detta fall upplevs som bristfälligt. 
 
Särskilt uppmärksammas situationen för barn med neuropsykiatriska funktionsnedsättningar 
(NPF), som har behov av lugna miljöer och mindre grupper för att trivas. En högljudd och 
stressig miljö kan skapa utmaningar för dessa barn och påverka deras utveckling. Det är därför 
angeläget att vidta åtgärder för att säkerställa en hållbar och kvalitativ förskoleverksamhet där 
alla barn får möjlighet att vistas i en trygg och anpassad miljö. 

Det är också av vikt att det finns en långsiktig planering för att undvika liknande utmaningar i 
andra förskolor inom stadsdelen. En helhetsöversyn kan bidra till att säkerställa en hållbar 
förskolestruktur som möter behoven hos en växande befolkning. 

Mot bakgrund av detta önskas svar på följande frågor: 

1. Vilka omedelbara åtgärder planeras för att förbättra situationen på Regnbågsängen? 
2. Finns det konkreta planer på att minska barngruppernas storlek, och i så fall inom 

vilken tidsram? 
3. Hur säkerställs att miljön är anpassad för barn med NPF-diagnoser och andra 

särskilda behov? 
4. Hur ser stadsdelsnämnden på en övergripande strategi för att undvika liknande 

problem på andra förskolor i stadsdelen? 
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